
  

PROTOKÓŁ nr 39 

z posiedzenia 

Komisji Kultury i Promocji 

Rady Miejskiej w Radomiu 

z dnia 30 października 2023 r. 

 

 

Na posiedzeniu obecni byli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z listą 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. W posiedzeniu 

uczestniczyło początkowo 7, a następnie 8 członków komisji. Posiedzenie otworzyła  

i prowadziła radna Ewa Czerwińska - przewodnicząca komisji, która powitała członków 

komisji oraz zaproszonych gości.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 38 z posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w Radomiu zawartych na 

    drukach: 

⎯ nr 885 w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Radomiu, 

⎯ nr 886 w sprawie nadania nazwy obiektowi miejskiemu w mieście Radomiu, 

⎯ nr 890 w sprawie zmiany lokalizacji filii bibliotecznej Nr 15 oraz wprowadzenia 

zmian w statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Józefa A. i Andrzeja S. 

Załuskich w Radomiu, 

⎯ nr 893 w sprawie udzielenia Parafii pw. św. Jana Chrzciciela w Radomiu dotacji 

z budżetu Gminy Miasta Radomia w roku 2024 na realizację zadania pn. 

„Radom, kościół farny, konserwacja i restauracja polichromii autorstwa 

Wacława Taranczewskiego (XX w.), etap VI: polichromie w prezbiterium”, 

⎯ nr 894 w sprawie udzielenia Klasztorowi OO. Bernardynów w Radomiu dotacji 

z budżetu Gminy Miasta Radomia w roku 2024 i roku 2025 na realizację zadania 

pn. „Prace remontowo – konserwatorskie Zespołu Bernardyńskiego w Radomiu 

– Pomnika Historii”. 

3. Sprawy różne. 

         

Porządek posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 1 Protokół nr 38 z posiedzenia komisji został przyjęty (6 radnych za, 0 przeciw, 

1 radny wstrzymał się od głosu). 

 

Ad. pkt 2 Przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska poinformowała, że 

przedmiotem projektu uchwały na druku nr 885 jest nadanie dla wewnętrznej drogi 

dojazdowej, odchodzącej od ulicy Witolda Małcużyńskiego w kierunku północnym, 

nazwy Etiudy. Komisja Kultury i Promocji Rady Miejskiej w Radomiu na poprzednim 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie nadania nazwy Etiudy dla tej 

drogi wewnętrznej.  

Członkowie komisji nie mieli pytań do tego projektu uchwały. 



  

Przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały na druku nr 885: 7 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 885 w sprawie nadania 

nazwy ulicy w mieście Radomiu. Opinię nr 57 Komisji Kultury i Promocji Rady 

Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów z komisji.   
 

Przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska poinformowała, że przedmiotem projektu 

uchwały na druku nr 886 jest nadanie dla ciągu pieszego urządzonego w parku Stary 

Ogród, odchodzącego od ulicy Stanisława Wernera w kierunku południowym, wzdłuż 

lewego brzegu rzeki Mlecznej nazwy aleja Ryszarda Szurkowskiego. Komisja Kultury 

i Promocji Rady Miejskiej w Radomiu na poprzednim posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała wniosek w sprawie nadania nazwy aleja Ryszarda Szurkowskiego dla 

tego ciągu pieszego. 

Członkowie komisji nie mieli pytań do tego projektu uchwały. 

Przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały na druku nr 886: 7 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 886 w sprawie nadania 

nazwy obiektowi miejskiemu w mieście Radomiu. Opinię nr 57 Komisji Kultury 

i Promocji Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów z komisji.   

 

Przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska poprosiła dyrektora Wydziału Kultury 

o przedstawienie projektu uchwały na druku nr 890. 

Dyrektor Wydziału Kultury Sebastian Równy wyjaśnił, że w kwietniu radni zgodzili 

się na zmianę lokalizacji filii bibliotecznej Nr 15 z ul. Wyścigowej na 

ul. Bluszczową.  W związku z tym, że taka zmiana formalnie wymaga wpisu do statutu 

Miejskiej Biblioteki Publicznej został przygotowany projekt uchwały w sprawie zmiany 

lokalizacji filii i wprowadzenia zmian w statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej . 

Radny Adam Bocheński zapytał czy na ul. Bluszczowej nadal trwają prace 

remontowe? 

Dyrektor Wydziału Kultury Sebastian Równy wyjaśnił, że remont się już kończy 

i prawdopodobnie w listopadzie filia rozpocznie działalność w nowej lokalizacji. 

Radna Katarzyna Pastuszka-Chrobotowicz zapytała czy były jakieś głosy 

mieszkańców, żeby nie przenosić tej filii? 

Dyrektor Wydziału Kultury Sebastian Równy powiedział, że nie. 

Więcej pytań nie było. 

Przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały na druku nr 890: 5 radnych za, 0 przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 890 w sprawie zmiany 

lokalizacji filii bibliotecznej Nr 15 oraz wprowadzenia zmian w statucie Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Józefa A. i Andrzeja S. Załuskich w Radomiu. Opinię nr 57 

Komisji Kultury i Promocji Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów 

z komisji.   

 



  

Przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska poprosiła dyrektora Wydziału Kultury 

o przedstawienie projektów uchwał na drukach nr 893 i 894. 

Dyrektor Wydziału Kultury Sebastian Równy powiedział, że od początku roku 

zmagają się z projektami z Polskiego Ładu. Bank Gospodarstwa Krajowego udzielił 

promesy na prace w Kościele pw. św. Jana Chrzciciela i Klasztorze OO. Bernardynów. 

Miasto musi wprowadzić te pieniądze do budżetu, natomiast będą one wypłacone 

dopiero po wykonaniu robót, przynajmniej częściowych. Dwie dzisiejsze uchwały 

dotyczące Parafii pw. św. Jana Chrzciciela i Klasztoru OO. Bernardynów są to uchwały 

dopinające etap formalny przekazania promesy na remont. Jeżeli radni podejmą 

uchwały na dzisiejszej sesji to zarówno Parafia pw. św. Jana Chrzciciela jak i Klasztor 

OO. Bernardynów będą mogły ruszyć z procedurami konkursowymi, wyłonić 

wykonawców i rozpocząć prace. 

Radny Robert Utkowski zapytał jakie projekty składane przez miasto przepadły 

w Rządowym Programie Odbudowy Zabytków?  

Dyrektor Wydziału Kultury Sebastian Równy wyjaśnił, że w pierwszym naborze  

w marcu wysłali 10 wniosków. Poza tymi dwoma projektami były jeszcze prywatne 

kamienice, zabytkowy budynek Łaźni przy ul. Żeromskiego, stolarka okienna 

w Urzędzie Miejskim (w starej części) oraz prace w Resursie i w Miejskiej Bibliotece 

Publicznej. 

Radny Robert Utkowski zapytał czy w projektach, które przepadły były wyższe kwoty 

niż w tych które przeszły? 

Dyrektor Wydziału Kultury Sebastian Równy wyjaśnił, że kwoty były bardzo różne. 

Z tego co pamięta to Klasztor OO. Bernardynów otrzymał ok. 3 500 000 zł, Fara trochę 

mniej. Najwięcej potrzebowała Łaźnia (remont był wyceniany na ok. 4 000 000 zł) 

i Urząd Miejski. 

Więcej pytań nie było. 

Przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały na druku nr 893: 7 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 893 w sprawie 

udzielenia Parafii pw. św. Jana Chrzciciela w Radomiu dotacji z budżetu Gminy Miasta 

Radomia w roku 2024 na realizację zadania pn. „Radom, kościół farny, konserwacja 

i restauracja polichromii autorstwa Wacława Taranczewskiego (XX w.), etap VI: 

polichromie w prezbiterium”. Opinię nr 57 Komisji Kultury i Promocji Rady Miejskiej 

w Radomiu dołączono do materiałów z komisji.   

 

Przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały na druku nr 894: 7 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 894 w sprawie 

udzielenia Klasztorowi OO. Bernardynów w Radomiu dotacji z budżetu Gminy Miasta 

Radomia w roku 2024 i roku 2025 na realizację zadania pn. „Prace remontowo – 

konserwatorskie Zespołu Bernardyńskiego w Radomiu – Pomnika Historii”. Opinię nr 

57 Komisji Kultury i Promocji Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów 

z komisji.   



  

Ad. pkt 3 Przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do komisji. Członkowie komisji otrzymali pisma pocztą elektroniczną wraz 

z materiałami na posiedzenie komisji. 

- Odpowiedź na pytania radnego Piotra Kotwickiego z posiedzenia komisji w dniu 

20 września dotyczące zestawienia wpływów i wydatków Teatru Powszechnego 

w Radomiu oraz wykazu mieszkań teatralnych. 

- Informacja o dotacjach udzielonych przez Sejmik Województwa Mazowieckiego 

w 2023 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na obszarze województwa 

mazowieckiego. 

Członkowie komisji przyjęli pisma do wiadomości. 

 

Więcej spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku przewodnicząca komisji Ewa Czerwińska 

podziękowała wszystkim za udział w komisji i zamknęła posiedzenie komisji w dniu 

30 października 2023 roku. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji 

 

         Ewa Czerwińska 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Jurkowska 


